

البند رقم (5) Item number

التصويت على تعيين مراجع حسابات الشركة من بين المرشحين بناء على توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني والثالث والسنوي من العام المالي 2021 م، والربع الأول لعام 2022 م، وتحديد أتعابه

Voting on appointing the auditor for the Company from among the candidates based on the Audit Committee's recommendation. The appointed auditor shall examine, review, and audit the second, third quarter and annual financial statements of the fiscal year 2021, and the first quarter of the fiscal year 2022, and the determination of the auditor remuneration



توصية لجنة المراجعة للجمعية العامة لشركة جازان للطاقة والتنمية باختيار المراجع الخارجي

**Recommendation of the audit committee to the general assembly of Jazan Energy and
Development Company to select the external auditor**

According to the invitation addressed to a number of auditor's offices to submit their bids to review the financial statements of Jazan Energy Development Company (JAZADCO) for the second, third quarter and final statement of 2021 and the first quarter of 2022, as required by the audit committee regulations and the Capital Market Authority Regulations Accordingly, the offers sent by these offices were reviewed.

After reviewing and studying the submitted offers, the committee recommended to the general assembly of JAZADCO shareholders to choose one of the following auditors:

No.	External Auditor	Fees
1	Alazem, AlSudairy, Alshaikh & Partners Co.	265,000 SR
2	Osama A. Elkhareiji and Partner Co.	280,000 SR

Note The offers are exclusive of VAT, travel, and accommodation expenses

بناء على الدعوة الموجهة لعدد من مكاتب مراجعي الحسابات للتقدم بعروضها لمراجعة القوائم المالية لشركة جازان للطاقة والتنمية (جازادكو) للربع الثاني والثالث والسنوي لعام ٢٠٢١ م والربع الأول لعام ٢٠٢٢ م وذلك حسب ما تقتضيه لائحة لجنة المراجعة ولوائح هيئة السوق المالية.

وبعد اطلاع ودراسة اللجنة العروض المرسلة أوصت للجمعية العامة لمساهمي جازادكو باختيار أحد المراجعين التالية أسماءهم:

رقم	المراجع الخارجي	الأتعاب
١	شركة العظم والسديري وآل الشيخ	٢٦٥,٠٠٠ ريال
٢	شركة أسامة عبدالله الخريجي وشريكه	٢٨٠,٠٠٠ ريال

ملاحظة العروض غير شاملة ضريبة القيمة المضافة ومصاريف السفر والإقامة

والله الموفق،،،

رئيس لجنة المراجعة



أديب بن محمد أبانمي

تاريخ ٢٣/٠٣/٢٠٢١ م